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Årnäs Båtklubb 

Plats  Klubbstugan ÅBK, Årnäs. 

Punkt   §1 

Mötet öppnades av ordförande Lars Jerkrot 
 
 §2 
Dagordningen drogs och antogs. 
 
 §3 
Närvarande på mötet  förkortas 
Lars Jerkrot   LJ 
Per Stenhammar  PS 
Bengt-Åke Johnsson  BJ 
Tord Andersson  TA 
Thomas Johansson  TJ 
Ulric Ljungberg  UL 
 
 §4 
 
Till justeringsman för mötets protokoll valdes 
TA. 

 §5 

 

Föregående mötes protokoll gicks igenom, inget direkt att 
notera eller att ta upp igen. 
 
 §6 
 
Polisen håller info möte ang stölder i båthamnar under 
kommande vecka. TA anmälde sig som frivillig att åka på 
detta. 

 
   §7 

 
BJ har tagit fram ett förslag till regler kring uppställning av 
husvagnar o husbilar. Se bilaga till protokollet. Detta förslag 
godtogs av styrelsen, BJ kommer att jobba lite mera på 
detaljerna men i princip kommer detta att gälla för 2015. 
Vi driver ej någon campingplats är ett faktum som styrelsen 
enades om. 
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§8 
 

Försäkringsfrågan diskuterades igen; BÅ har kollat upp den 
vi har hos Länsförsäkringar. Om vi tar den som Båtunionen 
erbjuder oss ( ingår i medlemskapet) så kan vi säga upp LF. 
Div tillägg kan får till Båtunionens förs. Detta diskuterades 
men inget beslut fattades. 
 

§9 
 
Medlemsfrågor; Vi har idag 3 på kö för lilla bryggan samt 
några större båtar. Hamnen är i dagsläget full med båtar. 
Vi skall även reda ut vem Rolf på plats F3 är. Se övrigt på 
bilaga till detta protokoll. 
Vidare så är det nu klarlagt att det är båtplatsens storlek 
som avgör vilken avgift som skall betalas. Inte båtens 
storlek. Det innebär att vi kommer att ha 2 avgifter i 
framtiden. 

 
 §10 
 
Ekonomin gicks igenom. BJ hade gjort en sammanställning 
som vanligt, denna kommer att biläggas original protokollet. 
 
 §11 
 
Eftersom det varit en del frågor och även arbeten som sent 
blivit utförda, så kommer styrelsen att ta upp frågan ang att 
ändra i utpricknings grp. Detta blir ett förslag till års mötet 
 
 §12 
 
Arbetsdagarna;  Den 15/9 är första arbets kvällen, följande 
arbeten skall prioriteras; 

 Grus till vägen, TJ tar hand om detta 

 Stegar till bryggorna, UL tar fram dessa. 

 Boj på plats A21 ska ses över 
 

§13 
   

Möte med kommunen; Nyligen hade BJ samt LJ ett möte 
med kommunens tjänsteman ang. toatömning. Inget konkret 
kom fram på mötet, kommunens hållning var först att detta 
är en angelägenhet för ÅBK, men efter hand på mötet så 
svängde detta.  
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Tjänstemannen är positiv till att diskutera detta vidare med 
ÅBK. ÅBKs hållning är att om inte kommunen stöder denna 
investering så måste ÅBK ta bort gästhamnen. 
 
 §14 
 
TA tog upp frågan ang. övre åldersgräns för nattvakter, tex 
75 år. Inget beslut fattades i frågan, den hänvisas till 
årsmötet om en motion inkommer 
 
 

 
Nästa möte 5/10; Start kl 18.00. 
Plats klubbstugan hamnen. 
 
 
 
Vid protokollet 
Per Stenhammar 
 
------------------------------------------------------------- 
Protokollet justeras: 
Tord Andersson 
 
.------------------------------------------------------------- 


